
 
 
 

  
 
 
 

Date: Thursday, Feb 15, 2024  

 
 

 لمناقصة  دعوة 
 # سوريا شرقشمال  الرقة في لنقل فريق بهار فانسيارة لاستئجار بالظرف المختوم  

 (24-GZT-2340-0306 ) 
 

ر هي منظمة محلية تقدم الدعم عبر شمال سوريا والعراق. يسترشد عملنا بالمعايير والمبادئ الدولية لحقوق الإنسان والمعايير هاب

 الإنسانية لضمان احترام المعايير الدولية لحقوق الإنسان والمعايير الإنسانية وتنفيذها وإنفاذها على المستوى المحلي. 

 موضوع المناقصة: 

 :سوريا شرقفي شمال   لجمع العروض من مقدمي الخدمة المؤهلين لتقديم الخدمات التالية منظمة بهارتدعو 

 

 .سيارة فان لتنقلات الفريق في الرقة. 1

 

صيدلية   مشارع القطار أما –الرقة زيارة مكتب بهار الكائن في  للحصول على وثائق المناقصة ، يرجى

 جعيع باتجاه السكة ثاني حارة على اليسار 

 مساءً بالتوقيت المحلي  14:00،  2024 شباط ٢٨،  الاربعاءموعد أقصاه  خلال   

 )لن يُسمح لك بالتقدم بعد هذا الموعد النهائي(
 (. في اسرع وقت ممكن) بهاربعد تقديم المعلومات المطلوبة ، ستتلقى المستندات ذات الصلة من 

   procurement@bahar.ngoعبر:  التواصل  يرجىت: توضيحا طلب/  أسئلة لأية

في ضمان وجود أعلى مستوى من المساءلة والشفافية في إجراءات الشراء ، وبالتالي ، بالنسبة لأي شكاوى  بهارتتمثل سياسة  :حظةملا

 feedback@bahar.ngoبشأن معاملة الشراء ، يرجى التواصل مع عنوان البريد الإلكتروني أدناه: 

 

Tender invitation  

for renting Vehicles for Bahar Staff in Raqqah - NE Syria 
 # (24-GZT-2340- 0306) 

 
Bahar is a local organization delivering support across northern Syria and in Iraq. Our work is guided by 
international human rights and humanitarian standards and principles to ensure that international human 
rights and humanitarian standards are indeed respected, implemented, and enforced at the local level. 
The subject of the tender:  Bahar Organization is inviting for collecting offers from qualified service 
providers to provide the following services: 
 

1. Vehicles for Bahar Staff in Al Raqqah.  

To get the Tender Documents, you are kindly required to visit Bahar office at Al Raqqa Al-Qitaar   
Street, in front of Geeaa Pharmacy, towards the railway, the second lane on the left 

  

No later than Wednesday, Feb 28, 2024, 14:00 Local time 
(You will not be allowed to apply after this deadline) 
 

For any Questions/Request for Clarifications (RFC), Please contact procurement@bahar.ngo 

Notes: 

It is Bahar policy to ensure the highest level of accountability and transparency in the procurement 

procedures; therefore, for any complaints on the procurement transaction, please reach out to the below 

email address:     feedback@bahar.ngo 
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